
Svenska Kyrkans Unga i Täby
Styrelsemöte 24-09-18

Protokoll 24-06

Styrelsemötesprotokoll 2024-09-18

Närvarande

Axel Legelius (AL), Alice Karlsson (AK), Alexandra Jirvall (AJ), Daniel Nordin (DN), Emelie Gyllenberg

(EG), Josefin Hyden (JH), Konstantin Koutsinos (KK), Nore Bard (NB), William Lindell (WL)

Frånvarande

Rasmus Björkman (RB), Isabel Hedman (IH)

Åhörare

Karl Bellander (KB), Anton Nyman (AN), Gustav Jacobsson (GJ), Joakim Persson (JP), Boel Petrén (BP),

Victor Backström (VB)

Plats

Vitsippan, Tibble kyrka

§1 Mötets öppnande

Ordförande Axel Legelius öppnar mötet kl 18.13

§2 Val av mötesordförande

Styrelsen beslutade

att välja Axel Legelius till mötesordförande

§2 Val av sekreterare

Styrelsen beslutade

att välja Alexandra Jirvall till sekreterare

§3 Val av justerare

Styrelsen beslutade

att välja Konstantin Koutsinos till justerare

§5 Mötets beslutanderätt

Mötet hade beslutanderätt på 9 stycken.
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§6 Fastställande av föredragningslista

Styrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan i sin helhet.

§7 Föregående protokoll

Det finns inget protokoll att lägga till handlingarna.

§8 Valberedningen

BP och KB från valberedningen är med på mötet idag då de ska ha lite intervjuer med styrelsen. De

kommer att fråga lite om man vill sitta kvar ett år till, om vi vet någon som hade velat vara med i

styrelsen nästa år och hur året har gått. KB och BP tycker att vi ska marknadsföra mycket och kolla

runt på våra SKUffén om vi hittar någon som vill vara med.

Boel Petrén och Karl Bellander lämnar mötet kl 18.22

§9 Sånghäfte

JP pratar om nya ändringar som ska göras med våra sånghäften som vi har på konfirmationsläger,

SKUL och på våra torsdagsmässor. Vi har haft samma sånghäften i många år och det börjar bli dags att

uppdatera lite. Planen är att det ska vara klart inför nästa sommar. JP vill gärna få feedback om vilka

sånger vi vill ha kvar, vilka sånger som vi kan ta bort och vilka sånger som vi hade velat vara med.

Daniel Nordin lämnar mötet kl 18.25

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer

Syftet är att fräscha upp så att sångerna kompletterar psalmboken. JP har gjort ett förslag på 19 låtar

som de kan tänkas lägga till. Han funderar på att göra en koppling till frälsarkransen. Det kommer

även att finnas två versioner, en med bara låttexterna och en med ackord till musiker. De undersöker

möjligheten att digitalisera sånghäftet med en QR-kod för att musiker ska kunna öva och spela utan

ackordhäfte.

Daniel Nordin ansluter till mötet kl 18.36

Nore Bard lämnar mötet kl 18.36

JP kommer utvärdera vilka sånger som funkar på läger. De kommer även kanske lägga till sångerna i

mässagendorna.

Joakim Persson lämnar mötet kl 18.40
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§10 Verksamhetsgrupper

i. Musikgruppen

KK säger att första mässan gick bra. De ska se över medlemmarna i gruppen och eventuellt göra en ny

gruppchatt. I torsdags fick de två nya medlemmar.

ii. SKUffégruppen

AJ tycker att första SKUffét gick bra. De skulle haft ett möte men det var ingen som dök upp.

Victor Backström ansluter till mötet kl 18.44

VB är ordförande i kyrkorådet och tycker att vi ska få vara med ibland. Vi kan skriva en lista med

punkter vi vill ta upp och ge till till exempel GJ.

Nore Bard återansluter till mötet kl 18.45

Emelie Gyllenberg lämnar mötet kl 18.45

Victor Backström lämnar mötet kl 18.47

AJ fortsätter och säger att vi har sålt väldigt mycket under upptaktsveckan. Det var många som inte

förstod att vi hade en swishgräns trots att det satt lappar uppe. Vi har även fått en ny medlem.

iii. Mediagruppen

DN säger att det har inte hänt mycket sen sist. De la upp en film till upptaktsveckan på Instagram.

iv. Hänggruppen

KK ska kolla om det gick att boka fasta söndagar i vitsippan för att kunna dra igång gruppen mer.

§ 11 Utvärdering Ledarupptakt

Ledarupptakten var den 20/8 i Tibble kyrka. Vi hade runt 40 deltagare. Vi spenderade 3298 kr. Budget

var 5000 kr. DN tyckte det gick bra. Det var kul med både kaos och lappar under tallriken. Vi lagade

vegetarisk carbonara med halloumi. AK tycker att det gick bra, carbonara var inte bästa alternativet,

det krävs mycket människor. Det är inte heller optimalt att koka så mycket pasta så kanske någon

annan maträtt nästa år som inte kräver så mycket.

Emelie Gyllenberg återansluter till mötet kl 18.53

Alice Karlsson lämnar mötet kl 18.53

AL säger att alla måste aktivt ta ansvar så att inte några behöver göra allt när vi har den här typen av

evenemang. Man måste hjälpas åt för att alla ska orka.

§12 Utvärdering Upptaktsveckan

Upptaktsveckan var den 10-14 september. Det var 2 återträffar. Vi har rekryterat medlemmar,

reppat ledarutbildning, haft terminens första mässa och avslutade med volleybollturnering. DN
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tycker att hans träff gick bra. Det fanns vissa problem med att gruppledningarna tog alldeles för stor

andel av återträffarna så att vi knappt hann prata om volleybollen och så att de nykonfirmerade inte

blev så taggade. KK tycker att det är bättre om vi får fylla tiden. DN tycker att vi borde börja med vår

del och sedan får gruppledningen fylla ut resten av tiden. Den andra dagen hade bättre stämning

inför presentationen. Det var stor skillnad med att ha en andakt innan allt. Vi hade psalmer de kunde

vilket blev som en tillbakablick från deras konfatid. Nästa år borde vi ha andakter innan

presentationen på båda dagarna. Under veckan fick vi många nya medlemmar och många som

anmälde sig till ledarutbildningen. Efter första mässan öppnade vi anmälan till Höst-SKUL. De som var

på mässan fick förtur att anmäla sig. Förra året så crashade hemsidan men i år gick det bra eftersom

vi använde oss av ett Google-formulär för dem som var på mässan.

Veckan avslutades med volleybollturnering i Täby Racketcenter. Lindgården och KB1 dök inte upp.

Alice Karlsson återansluter till mötet kl 19.02

Josefin Hydén lämnar mötet kl 19.02

Vi behövde göra stora ändringar i schemat i sista sekund. Vi slog ihop KB 4 och Stjärnholm 1 och de

vann hela turneringen. KB 3 vann bäst utklädnad. Finnåker vann bäst fairplay. Stjärnholm 2 vann bäst

laganda. DN tycker att uppdateringen på Instagram var dålig då vi hade kunnat marknadsföra

betydligt mycket mer. Han tycker också att samarbetet mellan oss gick väldigt bra och det gick snabbt

och effektivt att plocka upp allt men när det var dags för att plocka ner allt tog det väldigt lång tid. KK

tyckte att alla domare dömde bra och hade bra kommunikation mellan varandra.

Josefin Hydén återanlsuter till mötet kl 19.10

Konstantin Koutsinos lämnar mötet kl 19.10

WL säger att det var bra att vi hade 2 domare så att man kunde diskutera eventuella oklarheter. Vi

hade en budget på 9000 kr för upptaktsveckan och spenderade 8788 kr. Maten är inte inlagd än så

det kan gå över budgeten.

§13 Ekonomi

WL har förberett en genomgång som han presenterar.

Konstantin Koutsinos återansluter till mötet kl 19.23

Alexandra Jirvall lämnar mötet kl 19.24

Alexandra Jirvall återansluter till mötet kl 19.32

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

EG ska reklamera felaktig merch

WL försöker lära upp NB och han är duktig.

Mötet ajourneras till kl 19.55

Mötet återupptas kl 19.56
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William Lindell lämnar mötet kl 19.45

Mötet har nu en beslutanderätt på 8 personer.

§14 Höst-SKUL

Det är väldigt många nykonfirmerade som har anmält sig till Höst-SKUL 3; över 50 har hamnat i kön. Vi

har inte så många äldredeltagare vilket betyder att vi måste pusha på alla äldre i kyrkan att de ska

anmäla sig. Vi kommer att begränsa antalet yngre deltagare baserat på hur många äldre som åker

med. Vi har fått säkerhetsansvariga på alla läger. Det kommer vara Agneta Jonsson, AN och Christoffer

Hofverberg. Vi fick i uppgift av årsmötet att ta fram en plan kring hur vi ska hantera eventuell alkohol

på lägren. AL och DN har tagit fram ett förslag på en bredare plan kring säkerhet i allmänhet som

tanken är ska läsas av alla i lägerledningen innan ett läger. I riktlinjerna står det bland annat hur man

ska bemöta användning av alkohol, nikotin, tobak och droger.

Styrelsen beslutade

att anta riktlinjerna för säkerhet för Höst-SKUL

Vi ska marknadsföra mycket till yngre och äldre för de läger där det finns platser kvar och planera

läger och aktiviteter.

Styreslen belsutade

att sätta en budget för lägeraktiviteter på Höst-SKUL på 2000 kr per läger

AL ska boka bussar och lägerbilar.

§15 SKU-Kaplan

GJ är imponerad över vårt arbete och tycker att vi ska få ha en egen präst till vår

ungdomsverksamhet. En person som talar för oss och som hjälper oss. Det blir som en SKU-präst.

Kaplan är ett annat ord för en präst som har en speciell uppgift. KK nominerar GJ till vår SKU-kaplan.

Karl Bellander och William Lindell återansluter till mötet kl. 20.06

Mötet har nu en beslutanderätt på 9 personer

Vi måste först fatta ett beslut och sedan ska GJ prata med Marie-Louise.

Styrelsen beslutade

att införa positionen SKU-Kaplan

Styrelsen beslutade

att välja Gustav Jakobsson till SKU-Kaplan
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§16 Höstens Ungdomsmässor

Ledarutbildningen håller alla höstens mässor förutom tre som vi är ansvariga för. IH, DN och NB tar en

var.

§17 Höstens aktiviteter

Den här terminen ska vi fixa 2-3 medlemsaktiviteter varav en sportaktivitet. DN berättar att IH har

undersökt bio och det är nästan bokat men hon som IH har haft kontakt med tog semester så vi får

förhoppningsvis svar snart. Om det inte skulle gå så kör vi laserdome som en plan b.

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för Bio på 11000 kr

Vi ska ha två aktiviteter till. En kan vara i oktober mellan Höst-SKUL och en kan vara i november. JH

har lagt förslaget att vi tar kulturbesöket i november och då kan vi ta bowling i oktober.

Styrelsen belsutade

att anordna bowling som medlemsaktivitet

Styrelsen beslutade

att sätta en budget för bowling på 2000 kr.

AJ bokar bowling.

§18 Kulturbesök

Vi har fått en offert på 2500 kr. JH har frågat om datum men har inte fått svar än, men det kommer att

vara Slottskyrkan.

§19 Midnattsvolleyboll

Midnattsvolleybollen är den 16 november. Vi ska börja samla ett lag och DN ska skapa en chatt där vi

kan lägga till alla som vill vara med.

§20 Medlemsregistrering

JH och AK har börjat registrera alla nya medlemmar vi fick under upptaktsveckan. Det är runt 234 st

men de ska kontrollräknas.

§21 Göra skillnad-kongress i Uppsala

IH och AK ska åka på göra skillnad-kongress i Uppsala som anordnas av Svenska kyrkans

internationella arbete. Det är samma helg som Höst-SKUL 2. AK säger att det är väldigt oklart då de

inte har fått någon information om vad exakt de ska göra, hur de ska åka dit eller var de ska

bo.
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§22 Årsmöte

Det är 5 månader kvar av detta verksamhetsår. AL ska boka Karlberg till årsmötesläger och

uppmuntrar alla att redan nu tänka på vad vi vill hitta på nästa verksamhetsår.

§23 Övrigt

KB tycker att det var kul att ha möten med alla.

§24 Mötets avslutande

Mötet avslutas 20.59
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Protokollet har godkänts och justerats av

__________________________

Axel Legelius

Mötesordförande

__________________________

Konstantin Koutsinos

Justerare

__________________________

Alexandra Jirvall

Sekreterare
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